
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 145
Vil ministeren oplyse, i hvilket omfang el-handelsselskaber har benyttet sig af den statsli-
ge bankgarantiordning på 100 mia. kr., som der blev lavet aftale om i september 2022, og 
hvor stor er den aktuelle benyttelse af ordningen?
Der henvises til »Aftale om Statslig garanti for at understøtte likviditeten i el-markedet« fra 
den 8. september 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. april 2023.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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